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Na snímku poslanec Národní rady (NR) SR Peter Kotlár (SNS)
FOTO TASR - Jaroslav Novák

V úplném protikladu vyznívá odmítání pandemické dohody ze
strany Velké Británie. Ta má k ní také velké výhrady, ale ze zcela
jiných důvodů

Zpráva o distancování se Slovenska od pandemických
Mezinárodních zdravotních předpisů na zasedání WHO v hlavní roli
s Petrem Kotlárem mi připomnělo starý dětský vtip: Jdou slon a myš
po mostě a myš nadšeně vykřikne: Ej, ale dupeme!

Přesně takový dojem musel zanechat zmocněnec vlády Peter Kotlár
na zasedání Světové zdravotnické organizace. Distancování se od
aktualizovaných mezinárodních předpisů WHO po pandemii s
ničivými následky, kterou svět zažil teprve nedávno, je tak
donebavolající hloupost, ba až nehoráznost, že se člověku nechce
věřit, že se to zrodilo v hlavě člověka, který má medicínské
vzdělání. Panu doktorovi to ale zřejmě nedošlo, protože se teď, jako
pravý vlastenec, bije do hrudi, jak dobře udělal a jak všem ukázal.

Když se veřejnost dozvěděla, že v Ženevě na zasedání WHO nás
bude zastupovat právě Peter Kotlár, mnohým přišlo nevolno.
Ministryně zdravotnictví hned spěchala s vysvětlením, že je tam jen
jako přísedící a nemá žádné kompetence… No jistě…

Slovensko se může nyní jen modlit, aby svět příští čtyři roky
(minimálně) nezasáhla další pandemie, protože lidé, kteří o své
zdraví zodpovědně pečují a věří lékařským kapacitám a skutečným
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odborníkům, na to mohou fatálně doplatit. Nechci si ani představit,
jak by Slovensko dopadlo během pandemie Covid-19, kdyby nám
zde vládla současná partička „odborníků“. Kolik by bylo úmrtí, v
jakém stavu by byly nemocnice a zda bychom vůbec měli nějaké
vakcíny?

V úplném protikladu vyznívá odmítání pandemické dohody ze
strany Velké Británie. Ta má k ní také velké výhrady, ale ze zcela
jiných důvodů. Politikům v Británii vadí ta část pandemické smlouvy,
kde se od bohatších zemí má žádat, aby pomohly světu vyrovnat se
s pandemiemi - včetně vyhrazení 20 procent testů, léků a vakcín
pro WHO, která by je následně distribuovala do chudších zemí za
nouzové situace. Po Kotlárově "činu roku" možná i na Slovensko ...
V tomto světle vyjádření slovenského ministerstva zdravotnictví na
margo distancování se od nových pravidel, že "i při dalších
jednáních bude Slovenská republika chránit primární zájmy SR a
jejích občanů" vyznívá mimořádně hloupě.

Mimochodem, věděli jste, že WHO dnes potvrdila první smrtelný
případ ptačí chřipky H5N2 u člověka?
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